
 
  
 
 
 
  
Schriftelijke Vragen ‘Met vriendelijke groet’   
 
Aan het College van B&W van de Gemeente Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 25 oktober 2017 
 
Geacht college, 
 
Rotterdammers sturen brieven over hun buurt aan de gebiedscommissies. Het is belangrijk dat deze 
communicatie goed verloopt. De post aan de gebiedscommissies wordt naar wij begrijpen (gedeeltelijk) 
ambtelijk afgedaan. Dit betekent dat de post direct wordt doorgestuurd naar ambtelijke afdelingen. 
Vervolgens sturen de afdelingen namens de gebiedscommissies antwoorden. Door deze manier van 
werken is voor de gebiedscommissies niet duidelijk welke post aan hen wordt gestuurd en namens hen 
wordt beantwoord. Het is belangrijk dat de gebiedscommissies deze communicatie goed kunnen volgen. 
Daarom stellen wij de volgende vragen.  
  

1. Klopt het dat de post aan gebiedscommissies (gedeeltelijk) ambtelijk wordt afgehandeld? Zo ja, is 
het college met de VVD eens dat het voor gebiedscommissies belangrijk is dat zij de post aan en 
namens hen goed moeten kunnen volgen om hun werk te kunnen doen? 

 
De Rotterdamse gemeenteraad krijgt ingaande en uitgaande post binnen in een digitaal postvak (de lijst 
met ingekomen stukken). Hierdoor kunnen raadsleden de post nauwgezet volgen. Deze manier van 
werken kan ook gebiedscommissies ondersteunen bij de uitvoering van hun werkzaamheden. 
 

2. Is het college bereid om ervoor te zorgen dat de gebiedscommissies een digitaal postvak krijgen 
waarin zij de in- en uitgaande post kunnen volgen? Zo ja, hoe gaat u dit realiseren? Zo nee, 
waarom niet? 

 
Met belangstelling kijken we uit naar de beantwoording van onze vragen. 
  
 
Met vriendelijke groet, 

 
 
 
       
 

Antoinette Laan      Jan-Willem Verheij 
VVD Rotterdam      VVD Rotterdam 
 


